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§ 169

Val av protokolljusterare 

Ärendebeskrivning 
Catharina Malmborg (M) utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

Till ersättare utses Fredrik Ottesen (SD)

Paragrafen är justerad
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§ 170

Ändring av föredragningslistan 

Ärendebeskrivning 
Ordföranden föreslår att följande ärenden utgår från dagens föredragningslista:
Punkt 2 Antagande av strategi för brottsförebyggande och trygghetsskapande arbete
Punkt 6 Förslag till nya riktlinjer för Eslövs kommuns tomtkö samt försäljning av 
tomter till tomtkön
Punkt 16-21 Yttrande över motioner.

Vidare föreslår ordföranden att ärende om utökat ekonomiskt stöd till 
Räddningstjänsten Syd med anledning av covid-19 läggs till mellan ärende 11 och 
12. 

Beslut
- Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med ordförandens förslag.

Paragrafen är justerad
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§ 171 KS.2020.0027

Förslag till antagande av lokalförsörjningsplan 2021-2025 

Ärendebeskrivning 
Varje år antas en övergripande lokalförsörjningsplan för Eslövs kommun som anger 
och beskriver kommunens målsättningar och arbete med kommunens lokalbehov. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 28 april 2020 att skicka 
lokalförsörjningsplanen 2021-2025 på remiss till samtliga nämnder och att 
yttrandena skulle vara inkomna senast september 2020. Utifrån remissvar, arbete i 
kommunens övergripande lokalgrupp samt beredning av kommunens styrgrupp för 
lokalfrågor har planen reviderats och ett slutligt förslag till lokalförsörjningsplan 
läggs fram för antagande.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut; Antagande av lokalförsörjningsplan 2021-2025
 Förslag till  Lokalförsörjningsplan 2021-2025 daterad 6 november 2020
 Barn- och familjenämndens beslut § 102, 2020 Yttrande över förslag till 

lokalförsörjningsplan 2021-2025
 Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut § 65, 2020: yttrande i ärende 

lokalförsörjningsplan 2021-2025
 Vård- och omsorgsnämndens beslut §75, 2020 Yttrande över förslag till 

lokalförsörjningsplan 2021-2025
 Kultur- och fritidsnämndens beslut § 70, 2020 Yttrande på remiss av förslag på 

lokalförsörjningsplan 2021-2025
 Servicenämndens beslut §133, 2020 Remissvar på förslag till 

Lokalförsörjningsplan 2021-2025
 Miljö- och samhällsbyggnadsnämndens beslut § 117, 2020 Yttrande över förslag 

till lokalförsörjningsplan 2021-2025

Beredning
Årligen tas i Eslövs kommun en lokalförsörjningsplan fram vilken är en gemensam 
planeringsförutsättning för kommunens olika nämnder och verksamheter som arbetar 
med lokalförsörjning. Lokalförsörjningsplan 2021-2025 är uppdelad i fyra delar, den 
första delen som beskriver förutsättningarna, den andra som är den operativa 
lokalförsörjningsplanen som beskriver konkreta lokalbehov och den tredje delen som 
tittar på behovet av lokaler utifrån kommunens översiktsplan. Den fjärde delen finns 
med för att på ett ställe samla de dokument som påverkar kommunens 
lokalförsörjning.

Från dem som arbetat med lokalfrågorna i Eslövs kommun har det funnits ett uttalat 

6 ( 31 )



Sammanträdesprotokoll
2020-11-24

Kommunstyrelsen

Justerares signatur Utdragsbestyrkande

behov av att sammanställa alla de frågor och aspekter som påverkar arbetet med 
kommunens verksamhetslokaler. Därför är många strategier inskrivna utifrån dagens 
praxis för att de ska bli kända av alla. Till exempel äger kommunen idag till största 
del sina verksamhetslokaler, med undantag för särskilda boende som främst ägs av 
Eslövs Bostads AB, Ebo men även till viss del av privata fastighetsägare Detta är 
inskrivet i planen utan att någon utredning i frågan är gjord. Det samma gäller även 
andra övergripande frågor och därför kommer arbetet med strategier och aspekter 
fortsätta i kommande lokalförsörjningsplan. I lokalförsörjningsplanen är det inskrivet 
att det är möjligt att göra avsteg från strategier och aspekter men att det då ska 
motiveras och dokumenteras.

Remissvar
Remissvar har inkommit från vård- och omsorgsnämnden, barn- och 
familjenämnden, gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden, servicenämnden, kultur- 
och fritidsnämnden samt miljö- och samhällsbyggnadsnämnden.

Vård- och omsorgsnämnden framförde att vissa texter behövde uppdateras då 
förändringar skett sedan planen togs fram under våren 2020, dessa justeringar är 
införda i planen. Vidare ansåg vård- och omsorgsnämnden att planen behöver 
kompletteras med tidplaner för projekt och utredningar. Även barn- och 
familjenämnden ansåg att planen behöver kompletteras med en tidplan för de olika 
projekten. I förslaget till lokalförsörjningsplan 2021-2025 finns nu tidplaner, både för 
investerings- och inhyrningsprojekt.

Barn- och familjenämnden liksom gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
redovisade även vilka projekt de anser är angeläget att de färdigställs utan dröjsmål, 
detta har tagits med vid framtagande av tidplanerna för lokalprojekten.

Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden påtalade i sitt yttrande vikten av att deras 
ansvarsområde/arbete tas med i lokalförsörjningsplanen, detta är nu infört i planen.

Servicenämnden framförde flera olika synpunkter i sitt yttrande. Efter genomgång 
med Serviceförvaltningen visar det sig att de flesta frågor som tas med i yttrandet är 
beaktade i planen. Dock kvarstår frågan om uppdelning av lokalförsörjningsplanen i 
flera dokument. Servicenämnden anser att lokalförsörjningsplanen bör vara ett 
strategiskt inriktningsdokument från kommunfullmäktige till nämnderna och att 
avsnitt i lokalförsörjningsplanen som berör riktlinjer, rutiner och arbetsbeskrivningar 
ska hanteras av kommunstyrelse, nämnd eller verkställande nivå enligt reglementen. 
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Denna fråga kommer att beaktas i nästa års lokalförsörjningsplan.

I kultur- och fritidsnämnden yttrande framfördes flera förändringar för Karlsrobadet. 
Karlsrobadet tas inte med i lokalförsörjningsplan 2021-2025 då fastigheten ägs av ett 
kommunalt bolag med egen lokalförsörjningsplanering och egen budget.

Till lokalförsörjningsplan 2021-2025 finns bilagda tidplaner för investeringar och 
inhyrningar. För att säkerställa att alla berörda arbetar efter samma tidplan bör 
förändringar i tidplanerna beslutas politiskt. Därför föreslås att kommunstyrelsens 
arbetsutskott ges rätt att revidera tidplanerna efter beredning i styrgruppen för 
lokalfrågor.

Övriga förändringar i lokalförsörjningsplanen
Under rubriken lokalförändringar har en övergripande process tagits fram. Denna 
bygger på att det är kommunstyrelsen som ansvarar för lokalförsörjningen fram till 
dess att projekten är identifierade genom en basutredning. Budget beviljas utifrån 
basutredningen och därefter överlämnas projektet till servicenämnden. Som nämns i 
planen kommer rutiner och mallar tas fram till denna process. Serviceförvaltningen 
kommer att arbeta vidare med byggprojektprocessen och implementera den hos alla 
berörda verksamheter.

Kapitlet om säkerhet har kortats ned och texten som tagits bort är nu införd i en 
rutinbeskrivning.

Alla lokalprojekt är anpassade efter budget 2021. Mindre avvikelser finns mellan 
tidplanen i budget och tidplanerna som bifogas lokalförsörjningsplanen. 
Avvikelserna i budget 2021 kommer att följas upp under nästa år och i samband med 
budget 2022 kommer dessa avvikelser justeras.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar med instämmande av Janet Andersson (S), Mikael 
Wehtje (M), Bertil Jönsson (C), Lars Holmström (V) och Sven-Olov Wallin (L) 
bifall till förslaget till beslut.

Beslut
- Kommunfullmäktige föreslås att anta Eslövs kommuns lokalförsörjningsplan för 
åren 2021-2025.

- Kommunfullmäktige föreslås ge kommunstyrelsen rätt att besluta om revideringar i 
tidplanerna för investeringar och inhyrningar.
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- Under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut delegerar kommunstyrelsen 
rätten att besluta om revideringar i tidplanerna för investeringar och inhyrningar till 
kommunstyrelsens arbetsutskott.

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige
Kommunstyrelsens arbetsutskott

 

Paragrafen är justerad
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§ 172 KS.2020.0462

Eslövs kommuns synpunkter på Trafikverkets regeringsuppdrag 
angående nya stambanor för höghastighetståg efter hearing i november 
2020 

Ärendebeskrivning 
Regeringen gav i juni 2020 Trafikverket i uppdrag att redovisa uppdaterade och 
kompletterande uppgifter angående nya stambanor för höghastighetståg för 
sträckorna Stockholm–Göteborg och Stockholm–Malmö inom en total 
investeringsram på 205 miljarder kronor, i 2017 års prisnivå. Uppdraget omfattar nya 
stambanor mellan Stockholm-Göteborg/Malmö med anslutning mot befintlig järnväg 
vid Järna (Gerstaberg), Almedal respektive Lund. Utbyggnad av befintliga stambanor 
utreds inte inom ramen för regeringsuppdraget. Uppdraget ska slutredovisas den 28 
februari 2021. Enligt regeringens direktiv ska Trafikverket under uppdraget samråda 
med kommuner och regioner. Trafikverket har valt att samråda i form av 
dialogmöten, så kallade hearingar. Trafikverket har tagit fram tre olika 
utredningsalternativ (systemutformningar) som bedöms ha potential att möta 
uppdragets ramar och utgångspunkter. Utredningsalternativen benämns RU1-3 och 
de kommer att jämföras både mot ett så kallat jämförelsealternativ (JA) och i vissa 
aspekter även sinsemellan.

Beredning
Till Trafikverkets hearing i november blev ledande politiker och ansvariga 
tjänstemän inbjudna. Vid hearingen fick varje kommun fem minuter att ge sina 
synpunkter utifrån hur utredningsalternativen påverkade:

 Möjligheter och konsekvenser för bostadsbyggande samt övrig regional och 
kommunal planering.

 Möjligheter till trafikering och förutsättningar för kommersiellt lönsam trafik.
Eslövs kommun ställde sig emot alternativ tre (RU3) och påpekade att det är viktigt 
att ekonomin inte blir så styrande att det inte finns möjligheter till att anpassa en 
järnväg genom landskapet så att minsta möjliga påverkan görs.

Vid ett senare möte mellan Region Skåne och kommuner som berörs av en ny 
stambana Hässleholm-Lund diskuterades Trafikverkets underlag och Region Skåne 
fick i uppdrag att sätta samman ett yttrande som övriga kommuner ombads ställa sig 
bakom och bifoga till sitt beslut.

Då Region Skånes förslag till yttrande ej inkommit till dagens sammanträde har 
Kommunledningskontoret inte haft möjlighet att färdigställa förslaget till yttrande.
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Yrkanden
Johan Andersson (S) yrkar med instämmande av Catharina Malmborg (M) och Janet 
Andersson (S) att kommunstyrelsen delegerar rätten att lämna yttrande till 
Trafikverket till kommunstyrelsens arbetsutskott.

Beslut
- Kommunstyrelsen delegerar rätten att lämna yttrande till Trafikverket till 
kommunstyrelsens arbetsutskott.

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsens arbetsutskott

Paragrafen är justerad
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§ 173 KS.2020.0487

Information om förslag till ställningstagande avseende Nationell 
transportinfrastrukturplan (NTI) i Malmö Lund regionen 

Ärendebeskrivning 
Den nationella transportinfrastrukturplanen har stort genomslag för kommunerna i 
MalmöLundregionen. Om kommunerna är enade i behov och önskemål ökar chansen 
för investeringar i regionen. MalmöLundregionens arbete är i första hand att påverka 
Region Skåne för ett enat Skåne.

Kraftsamling för Skåne är benämningen på Region Skånes förslag till prioriterade 
åtgärder i nästa nationella plan (2022-2033). Förslagen är följande:

 Ny stambana Lund-Hässleholm
 Dubbelspår Västkustbanan Maria-Helsingborg C
 Dubbelspår Skånebanan Hässleholm-Kristianstad
 Ökad kapacitet Ystadbanan Skurup-Rydsgård
 Ökad kapacitet E6 Vellinge-Helsingborg
 Klartecken för brukarfinansierad HH-förbindelse (Helsingborg-Helsingör)

Yttrande över förslaget ska lämnas under sommaren 2021.

Beslut
- Informationen läggs till handlingarna.

Paragrafen är justerad
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§ 174 KS.2020.0457

Godkännande av köpekontrakt för del av fastigheten Stehag 5:1, Eslövs 
kommun 

Ärendebeskrivning 
I Eslövs kommuns översiktsplan Eslöv 2035 pekas en del av fastigheten Stehag 5:1 
ut för ändrad användning med ändamålet grönområde. Diskussioner har förts med 
fastighetsägarna om ett inköp av marken och ett förslag till köpeavtal har tagits fram 
för godkännande.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut; Förslag att godkänna köpekontrakt för del av fastigheten 

Stehag 5:1, Eslövs kommun.
 Förslag till Köpekontrakt för del av Stehag 5:1
 Värdeutlåtande för del av Stehag 5:1
 Kart- och bildmaterial över del av Stehag 5:1
 Ansökan om förvärvstillstånd för del av Stehag 5:1

Beredning
Fastigheten Stehag 5:1 är belägen i utkanten av Stehag, söder om 
järnvägen. Planarbete för bostäder pågår för marken närmast järnvägen, som tidigare 
ingick i fastigheten men som nu styckats av till en egen exploateringsfastighet.

Skogsmarken närmast samhället är utpekad som ett framtida grönområde i 
översiktsplanen. Området består av 11 hektar skog som enligt översiktsplanen är 
värdefull för rekreation och hantering av vatten. Med utgångspunkt i hur marken är 
belägen ger den också möjlighet att anlägga olika kopplingar och stråk när samhället 
växer. I det politiska handlingsprogrammet för 2019-2022 finns mål om att det ska 
vara nära till natur- och rekreationsområden i våra tätorter. Ett förvärv av det aktuella 
markområdet ligger i linje med handlingsprogrammet och ger förutsättningar att 
genomföra översiktsplanens intentioner vad gäller vattenhantering, kopplingar och 
rekreation.

Ett förslag till köpeavtal har tagits fram avseende skogsmarken. I sydöstra delen av 
området är ett äldre torp beläget. I samband med att marken tillträds kommer torpet 
och tillhörande uthus att rivas av säljaren. Köpeskillingen grundar sig på en extern 
oberoende värdering och bedöms vara skälig. Eftersom marken inte är en egen 
fastighet är förvärvet beroende av lantmäteriåtgärder där marken genom 
fastighetsreglering överförs till den kommunala samlingsfastigheten Värlinge 11:26. 
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Eftersom kommunen är en juridisk person krävs även tillstånd enligt 
jordförvärvslagen för att förvärvet ska vara giltigt.

Inköp av mark innebär att likvida medel omfördelas till fast egendom samt medför en 
årlig kapitalkostnad som belastar kommunens resultat. Från och med 2021 är 
kapitalkostnaden 1,25 procent av köpeskillingen per år. Kapitalkostnaden hanteras i 
budgetprocessen på samma sätt som för övrig mark.

Det finns idag ingen uttalad strategi för hur kommunen ska förvalta skogsmark. 
Olika alternativ kring förvaltning av tätortsnära skog med höga rekreationsvärden 
bör utredas och belysas. Kommunledningskontoret föreslår att uppdrag ges att ta 
fram ett förslag till förvaltning av skogen. I ett sådant arbete bör även Gyaskogen ges 
en uttalad förvaltningsmodell.

Kommunledningskontoret föreslår att framlagt avtalsförslag godkänns.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar med instämmande av Janet Andersson (S) bifall till 
förslaget till beslut.

Beslut
- Förslag till köpekontrakt för del av Stehag 5:1 godkänns.

- Kommunledningskontoret ges i uppdrag att ta fram förslag till förvaltning av de 
kommunala skogsområdena i Stehag.

Beslutet skickas till 
Kommunledningskontoret
Mats Olsson och Irene Johansson

Paragrafen är justerad
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§ 175 KS.2020.0008

Finansiell rapport kvartal tre, 2020 (Q3) 

Ärendebeskrivning 
Finansiell rapport per den 30 september 2020.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut; Finansiell rapport kvartal tre, 2020 (Q3)
 Rapport från kapitalförvaltning av pensionsmedel 30 september 2020

Beredning
Värdeutvecklingen avseende förvaltat kapital har ytterligare återhämtat sig under 
kvartalet. Från cirka 92,1 miljoner kronor i total behållning den 30 juni till cirka 99,3 
miljoner kronor per den 30 september. Förbättring har skett både avseende 
ränteplaceringar och aktiefonder.

För att nå värdet vid årsskiftet det vill säga före pandemin återstår återhämtning med 
cirka 3,3 miljoner kronor.

Vid föregående rapporttillfälle lyftes frågan i kommunstyrelsen om att pröva 
placering av likvida medel inom pensionsmedelsförvaltningen. Medlen används idag 
för kommunens likviditet. Med anledning av statens oförutsedda ökning av generella 
statsbidrag och tillskott under 2020 har kommunens likviditet kraftigt förbättrats 
även med hänsyn till den uppskjutna avtalsrörelsen.

Kommunledningskontoret har stämt av med kommunens oberoende rådgivare enligt 
gällande policy för förvaltningen av pensionsmedel den 6 november. 
Marknadsbedömningen utgår från ett långsiktigt perspektiv vilket matchar 
kommunens pensionsskuld. Förslaget är att kommunen vid beslut om placering av de 
likvida medlen enligt tillämpning av ovan policy ökar aktieinnehavet på svenska 
börsen till totalt 60 procent aktieandel inklusive globalt aktieinnehav och att 
placering sker i företagsobligationer upp till max 20 procent inom en total 
ränteplaceringsandel med 40 procent. Balansen mellan tillgångsslag aktier och räntor 
är normalt 60/40 procent. Flera placeringstillfällen kan komma att nyttjas för att 
minska risk och följa utvecklingen av osäkerhetsfaktorer som påverkar börserna. På 
kort sikt får vi räkna med kurssvängningar det vill säga placerat kapital kan minska. 
Enligt nya nationella redovisningsregler påverkar värdeförändringar kommunens 
ekonomiska resultat.
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Kommunledningskontoret planerar att minska låneskulden vid förnyelsetidpunkt av 
lån i december.

Eslövs Bostads AB (Ebo) har ökat upplåningen med 50 miljoner kronor under 
kvartalet på grund av nyproduktionen av bostäder. Kommunen har minskat 
låneskulden via löpande amortering med cirka 3 miljoner kronor.

Kommunledningskontoret föreslår att kommunstyrelsen uppdrar åt kommunens 
ekonomichef, i enlighet med gällande policy för förvaltning av pensionsmedel, att 
öka kommunens placerade medel motsvarande likvida medlen i 
pensionsförvaltningen.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar med instämmande av Fredrik Ottesen (SD), Sven-
Olov Wallin (L), Bertil Jönsson (C) och Janet Andersson (S) bifall till förslaget till 
beslut med ändringen att ordet "högst" läggs till mellan orden "motsvarande likvida" 
i beslutssatsen.

Beslut
 - Kommunens ekonomichef ges i uppdrag att i enlighet med gällande policy för 
förvaltning av pensionsmedel öka kommunens placerade medel motsvarande 
högst likvida medlen i pensionsförvaltningen.

- Rapporten läggs i övrigt till handlingarna.

Ej deltagande i beslutet
Lars Holmström (V) deltar inte i beslutet.

Beslutet skickas till 
Kommunledningskontoret, ekonomichefen

Paragrafen är justerad
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§ 176 KS.2020.0258

Förslag på beslut till ansökan om idéburet offentligt partnerskap från 
individuell Människhjälp 

Ärendebeskrivning 
Individuell Människohjälp har inkommit med en ansökan om att fortsätta samverkan 
med Eslövs kommun genom att teckna ytterligare ett avtal om ett idéburet offentligt 
partnerskap. Avsikten är att fortsätta driften av rådgivningsverksamheten RådRum 
som är öppen för alla, men främst avsedd att nå ut till personer som är nya i Sverige. 
RådRum sattes igång i Eslöv i april 2017 med finansieringsstöd från Finsam. Sedan 1 
maj 2019 har den bedrivits inom ramen för ett idéburet offentligt partnerskap med 
Eslövs kommun. Detta partnerskap löper ut den 31 december 2020. Denna ansökan 
avser ett treårigt avtal som föreslås träda i kraft den 1 januari 2021. Individuell 
Människohjälp ansöker om en grundnivå om 400 000 kronor per verksamhetsår, det 
vill säga totalt 1,2 miljoner kronor. Detta ska bekosta en samordnare på halvtid, 
utbildningsinsatser samt övriga insatser som verksamheten kräver.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut: Förslag till ansökan om idéburet offentligt partnerskap från 

Individuell Människohjälp
 Ansökan om idéburet offentligt partnerskap från RådRum IM
 Riktlinjer för idéburet offentligt partnerskap

Beredning
RådRum erbjuder kostnadsfri, opartisk och konfidentiell rådgivning till alla men 
framför allt till de som är nya i Sverige. Grundtanken är att människor ska få verktyg 
för att kunna hjälpa sig själva utifrån sina egna behov och förutsättningar. 
Information och praktiskt stöd ges på plats och via telefon och mejl. RådRum bygger 
på att frivilliga, som själva har kommit som nyanlända, ska ge stöd till andra 
nyanlända.

Ärendet är berett vid Kommunledningskontoret tillsammans med representanter från 
förvaltningarna Barn och Utbildning (inklusive arbetsmarknadsenheten), Kultur och 
Fritid samt Vård och Omsorg. Samtliga förvaltningar är överens om att RådRum 
fyller en viktig funktion i stödet till nyanlända, men anser inte att konceptet och 
omfattningen är tillräckliga för att möta de behov som finns i mottagandeprocessen.

Förvaltningarna resonerar på följande vis:
Kommunen har ett uttalat ansvar för sina invånare och integrationsarbetet. Det är 
sedan länge känt hos förvaltningarna att ett operativt och nära stöd som ges redan 
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från ankomstdag behövs för att främja förutsättningarna till att nyanlända ska bli 
självständiga och självförsörjande. Om integrationen misslyckas ökar sannolikheten 
för utanförskap, minskade skatteintäkter och ökade utgifter i form av 
försörjningsstöd och andra stödinsatser från kommunen. RådRums koncept kan inte 
möta behoven i detta första skede i mottagandeprocessen, där det enligt 
förvaltningarna behövs mest stöd.

För att uppnå ett mer hållbart socialt integrationsarbete är förvaltningarna eniga om 
att kommunen behöver ge fortsatt operativt stöd till nyanlända och att insatserna bäst 
samordnas under egen regi. Fördelarna med detta är att integrationsarbetet blir mer 
strukturerat för individen och kommunen som helhet. Genom det operativa arbetet 
får kommunen dessutom ett bättre kunskapsläge om vilka nyanlända som finns i 
kommunen, vilka behov de har och vilka utmaningar som kommunen möter i 
integrationsarbetet. Dessa kunskaper kan bättre informera framtida samordnade 
insatser och strategiska beslut som främjar de nyanländas integration i Eslöv. Vidare 
tar förvaltningarna upp frågan om lokaler, som varit svårt för RådRum inom ramen 
för nuvarande partnerskapsavtal. Detta är lättare att samordna för kommunanställd 
personal. Kommunledningskontoret föreslår därför att ansökan avslås.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar med instämmande av Janet Andersson (S) och 
Mikael Wehtje (M) bifall till förslaget till beslut.

Beslut
- Ansökan om förnyat idéburet offentligt partnerskap med Individuell Människohjälp 
avslås.

Beslutet skickas till 
RådRum, Individuell Människohjälp
Kommunledningskontoret
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden
Vård- och omsorgsnämnden
Kultur- och fritidsnämnden

Paragrafen är justerad
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§ 177 KS.2020.0383

Ansökan om föreningsbidrag för 2021 från Tjejjouren i Eslöv 

Ärendebeskrivning 
Tjejjouren i Eslöv har ansökt om 45 000 kronor i bidrag för fasta kostnader såsom 
lokalhyra, el, internet och telefoni för verksamhetsåret 2021. Internet och telefoni är 
viktiga förutsättningar för att nå ut till fler när fysiska möten inte kan hållas. Deras 
verksamhet är ideell och syftar till att stödja de som definierar sig som tjejer och 
unga kvinnor i Eslövs kommun för att förbättra deras livssituation. Föreningen har 
som syfte att arbeta förebyggande och stödjande mot sin målgrupp i åldrarna 12-25 
år. Tjejjouren har för avsikt att fortsätta med utåtriktat och opinionsväckande arbete 
för att synliggöra och förebygga våld mot tjejer och kvinnor. Föreningen kommer att 
erbjuda vidareutbildningar, teambuilding och handledning. De kommer också att 
hålla i grundutbildningar och rekrytera medlemmar som kan bidra till 
utvecklingsarbetet och som vill engagera sig och ge stöd till andra unga.

Beslutsunderlag
 Förslag till beslut; Ansökan om föreningsbidrag för 2021 från Tjejjouren i Eslöv
 Ansökan om föreningsbidrag för 2021 från Tjejjouren i Eslöv
 Verksamhetsberättelse 2019 för Tjejjouren i Eslöv
 Revisionsberättelse 2019 för Tjejjouren i Eslöv
 Tjejjouren i Eslövs föreningsstadgar, reviderad 2020
 Balansrapport för Tjejjouren i Eslöv 2019
 Resultatrapport för 2019 för Tjejjouren i Eslöv

Beredning
Tjejjouren i Eslöv är medlem i riksorganisationen för kvinno- och tjejjourer i Sverige 
(ROKS) och har tidigare ansökt om och beviljats bidrag från kommunstyrelsen till 
sin verksamhet. Föreningen ger stödinsatser till unga mellan 12-25 år och är ett bra 
och viktigt komplement till kommunens arbete med stöd till unga. Föreningen har 
andra möjligheter till att identifiera och nå de barn och unga som inte vågar eller vill 
berätta om sin situation för vuxna eller myndigheter. Utifrån ovannämnd information 
är det av stor vikt att samarbetet mellan Tjejjouren i Eslöv och verksamheten mot 
våld i nära relationer som samordnas av Vård och Omsorg fortgår. 
Kommunledningskontoret föreslår att ansökt bidrag beviljas.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar med instämmande av Janet Andersson (S), Sven-
Olov Wallin (L), Mikael Wehtje (M), Fredrik Ottesen (SD), Lars Holmström (V) och 
Bertil Jönsson (C) bifall till förslaget till beslut.
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Beslut
- Det ansökta bidraget på 45 000 kronor från Tjejjouren i Eslöv för år 2021 beviljas. 

- Kostnaden belastar Kommunledningskontorets budget 2021.

Beslutet skickas till 
Tjejjouren Eslövs kommun
Vård- och omsorgsnämnden
Kommunledningskontoret

Paragrafen är justerad
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§ 178 KS.2020.0395

Förslag att avslå ansökan om bidrag från Skånes Arkivförbund 

Ärendebeskrivning 
Skånes Arkivförbund är en opolitisk ideell förening med medlemmar både från 
enskilda och offentliga arkivverksamheter samt lokala, regionala och nationella 
organisationer, föreningar och mindre företag. Enskilda personer har också möjlighet 
att teckna stödjande medlemskap. Verksamheten finansieras främst genom 
kommunala bidrag från Skånes kommuner, regionalt anslag från Region Skåne, 
statligt bidrag från Kulturrådet samt genom medlems- och hyllavgifter.

Skånes Arkivförbund ansöker om ett bidrag om 10 000 kronor för 2021 för

 att samla, vårda, bevara och tillgängliggöra enskilt arkivmaterial från och om 
enskilda verksamheter som haft geografisk hemvist i Eslöv kommuns 
geografiska område.

 stöd till lokala organisationer och näringsliv i Eslövs kommuns geografiska 
område i arkiv- och dokumenthantering.

 stöd till forskare och forskning i lokalhistoriska källor.
Beslutsunderlag
 Förslag till beslut; Förslag att avslå ansökan om bidrag från Skånes Arkivförbund
 Ansökan om stöd till verksamheten vid Skånes Arkivförbund 2021
 Skånes arkivförbund årsredovisning 2019
 Skånes arkivförbunds verksamhetsberättelse 2019

Beredning
Lokala föreningar såsom Eslöv-Sallerup Rotaryklubb, Eslövs Biståndscenter/ 
Erikshjälpen, Eslövs Fotoklubb och Eslövs Scoutkår är bland de lokala föreningar 
som nyttjar Skånes Arkivförbunds tjänster. Ingen av dessa arkivbildare är 
kommunala verksamheter.

Eslöv kommun är medlem i kommunalförbundet Sydarkivera, vilka tillhandhåller 
expertis på arkivområdet om kommunen skulle behöva det.

Kommunledningskontoret föreslår därför att kommunstyrelsen avslår ansökan om 
verksamhetsstöd från Skånes Arkivförbund.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar med instämmande av Janet Andersson (S) och Bertil 
Jönsson (C) bifall till förslaget till beslut.
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Beslut
- Ansökan om bidrag till verksamheten vid Skånes Arkivförbund för 2021 avslås.

Beslutet skickas till 
Skånes Arkivförbund

Paragrafen är justerad
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§ 179 KS.2020.0499

Ansökan om ekonomisk kompensation från Räddningstjänsten Syd 

Ärendebeskrivning 
Direktionen för Räddningstjänsten Syd har med grund i delårsrapport per den 31 
augusti 2020 beslutat att begära ekonomisk kompensation för minskade intäkter och 
vissa ökade kostnader på grund av den rådande covid-19-pandemin.

Beslutsunderlag
 Förfrågan till kommunstyrelsen om utökat ekonomiskt stöd till 

Räddningstjänsten Syd med anledning av Covid-19

Beredning
Ansökan inkom från Räddningstjänsten Syd i går den 23 november 2020. 
Kommunledningskontoret har därför inte hunnit bereda ärendet inför dagens 
sammanträde.

Yrkanden
Johan Andersson (S) yrkar med instämmande av Catharina Malmborg (M), Janet 
Andersson (S) och Bertil Jönsson (C) att kommunstyrelsen delegerar åt 
kommunstyrelsens arbetsutskott att besvara Räddningstjänsten Syds ansökan.

Beslut
- Kommunstyrelsen delegerar åt kommunstyrelsens arbetsutskott att besvara 
Räddningstjänstens Syds ansökan om ekonomisk kompensation med anledning av 
covid-19-pandemin.

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsens arbetsutskott

Paragrafen är justerad
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§ 180 KS.2020.0479

Utredning kring industrispåret 

Ärendebeskrivning 
Frågan om industrispårets framtid har aktualiserats i samband med att nuvarande 
underhållsavtal måste förlängas alternativt sägas upp.

Kommunledningen har informerat sig i ärendet via Miljö och Samhällsbyggnad, som 
har ansvar för underhållet av spåret, företaget som använder spåret för transporter 
och Green Cargo som kör transporterna.

Beslutsunderlag
 Utredning om industrispåret

Beredning
Kommunledningskontoret föreslår att kommunstyrelsen ger 
Kommunledningskontoret i uppdrag att genomföra en utredning kring industrispåret 
och konsekvenserna av att behålla eller avveckla spåret.

Utredningen ska belysa konsekvenser ur ett ekonomiskt -, juridiskt -, hållbarhets- och 
ett stadsutvecklingsperspektiv.

Exempel på frågor som utredningen ska ge svar på är kommunens kostnad för att 
behålla och upprusta spåret samt möjligheten att ta ut spåravgift av transportör eller 
nyttjare. De juridiska aspekterna av att kommunen är infrastrukturägare och bekostar 
underhåll av spåret som endast nyttjas av ett företag ska också belysas. Vidare ska 
hållbarhets- och miljökonsekvenser av en eventuell övergång till transporter via 
lastbil utredas samt möjligheten att förverkliga den fördjupade översiktsplanen för 
Östra Eslöv om industrispåret är i bruk.

Yrkanden
Johan Andersson (S) yrkar med instämmande av Catharina Malmborg (M), Janet 
Andersson (S), Fredrik Ottesen (SD), Sven-Olov Wallin (L), Lars Holmström (V), 
Mikael Wethje (M) och Bertil Jönsson (C) bifall till förslaget till beslut med tillägget 
att även ett näringslivsperspektiv ska ingå i utredningen.

Beslut
- Kommunledningskontoret ges i uppdrag att genomföra en utredning kring 
industrispåret och konsekvenserna av att behålla eller avveckla spåret.
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- Utredningen ska belysa konsekvenser ur ett ekonomiskt -, juridiskt -, hållbarhets- 
stadsutvecklings- och näringslivsperspektiv.

Beslutet skickas till 
Kommunledningskontoret

Paragrafen är justerad
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§ 181 KS.2020.0472

Initiativärende från Bertil Jönsson (C) till kommunstyrelsens 
sammanträde; Angående bredbandsutbyggnad på landsbygden i 
Eslövs kommun. 

Ärendebeskrivning 
Madeleine Atlas (C) föreslår i ett initiativärende till kommunstyrelsen 
att kommunstyrelsen snarast ser över frågan om utbyggnad av bredband till 
landsbygden samt undersöker möjligheten att Eslövs kommun övertar ansvaret för 
utbyggnaden. Detta gäller till de fastighetsägare där det inte är marknadsmässigt att 
bygga fiber.

Då Madeleine Atlas (C) inte är närvarande vid dagens sammanträde övertar 
tjänstgörande ersättaren Bertil Jönsson (C) initiativet.

Beslutsunderlag
 Initiativärende från Madeleine Atlas (C) till kommunstyrelsens sammanträde; 

Angående bredbandsutbyggnad på landsbygden i Eslövs kommun.

Beredning
Yrkanden
Johan Andersson (S) yrkar med instämmande av Catharina Malmborg (M), Janet 
Andersson (S) och Fredrik Ottesen (SD) att initiativärendet ska avslås då 
Kommunledningskontoret redan utreder frågan.

Lars Holmström (V) yrkar att initiativärendet ska bifallas.

Beslutsgång
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunstyrelsen beslutar 
i enlighet med Johan Andersson (S) med fleras yrkande.

Beslut
- Initiativärendet avslås då utredning i bredbandsfrågan redan pågår.

Reservationer
Bertil Jönsson (C) och Lars Holmström (V) reserverar sig mot beslut.

Paragrafen är justerad
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§ 182 KS.2020.0482

Initiativärende från Lars Holmström (V) till kommunstyrelsens 
sammanträde; fimpautomater på Stora torg 

Ärendebeskrivning 
Lars Holmström (V) föreslår i ett initiativärende till kommunstyrelsen att två 
fimpautomater införskaffas och sätts upp i närheten av sittplatserna på Stora torg.

Beslutsunderlag
 Initiativärende från Lars Holmström (V) till kommunstyrelsens sammanträde; 

fimpautomater på Stora torg

Beredning
Yrkanden
Johan Andersson (S) yrkar med instämmande av Catharina Malmborg (M), Janet 
Andersson (S) och Fredrik Ottesen (SD) att initiativärendet ska avvisas då drift och 
underhåll av Stora torg ligger inom miljö- och samhällsbyggnadsnämndens 
ansvarsområde.

Beslut
- Initiativärendet om fimpautomater på Stora torg avvisas då drift och underhåll 
av Stora torg ligger inom miljö- och samhällsbyggnadsnämndens ansvarsområde.

Paragrafen är justerad
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§ 183 KS.2020.0483

Initiativärende från Lars Holmström (V) till kommunstyrelsens 
sammanträde; Busstrafik i Eslöv 

Ärendebeskrivning 
Lars Holmström (V) föreslår i ett initiativärende till kommunstyrelsen att stadsbuss 
linje 3 får vara kvar och att stadsbuss linjerna 1 och 2 förlängs fram till klockan 
21:30 på vardagar.

Beslutsunderlag
 Initiativärende från Lars Holmström (V) till kommunstyrelsens sammanträde; 

Busstrafik i Eslöv

Beredning
Yrkanden
Johan Andersson (S) yrkar med instämmande av Catharina Malmborg (M), Janet 
Andersson (S) och Fredrik Ottesen (SD) att initiativärendet om utökning av 
stadsbusstrafiken avvisas då det är en budgetfråga som ska behandlas av 
kommunfullmäktige.

Beslut
- Initiativärendet om utökning av stadsbusstrafiken avvisas då det är en budgetfråga 
som ska behandlas av kommunfullmäktige.

Paragrafen är justerad
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§ 184

Redovisning av delegeringsbeslut 

Ärendebeskrivning 
Följande delegeringsbeslut redovisas:

KS.2019.0391-7 Tilldelningsbeslut i upphandling av Mejeriprodukter till stora 
enheter

KS.2020.0405-1 Tilldelningsbeslut i upphandling av Överflyttningshjälpmedel

KS.2020.0406-1 Tilldelningsbeslut i upphandling av hjälpmedel; delområde 
Rollatorer

KS.2019.0432-10 Avtal avseende Förbrukningsmaterial till kontor och skola

KS.2019.0390-8 Tilldelningsbeslut i upphandling av Frukt och grönsaker, 
ekologiska ägg och potatis samt mejeriprodukter till små enheter

KS.2018.0096-10 Förlängning av avtal avseende skanning av leverantörsfakturor

KS.2020.0416-1 Delegationsbeslut; Svar på remiss rörande förhandsbesked för 
nybyggnad av visningsby (30 småhus) på fastigheten ÖSTRA 
ASMUNDTORP 22:1

KS.2020.0072-14 Miljöavdelningens delegationsbeslut för september 2020

KS.2020.0325-15 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 145, 2020 Tilldelning 
av byggnadsvårdspris 2020

KS.2018.0067-24 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 146, 2020 Samråd för 
fastigheterna Dannemannen 33, 36 och 37, Eslövs kommun

KS.2020.0398-4 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 147, 2020 
Godkännande av rivning av byggnad på fastigheten Hassleröd 
2:75, Eslövs kommun

KS.2020.0234-2 Tilldelningsbeslut i upphandling av bränsle och drivmedel

KS.2020.0404-2 Yttrande till försvarsmakten på ansökan till Hemvärnet

KS.2020.0427-3 Yttrande till försvarsmakten över ansökan till hemvärnet
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KS.2019.0629-8 Ordförandebeslut; Igångsättningstillstånd för investeringsprojekt 
Marieskolan - Skede projektering

Beslut
- Informationen läggs till handlingarna

Paragrafen är justerad
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§ 185

Anmälningar för kännedom 

Ärendebeskrivning 
Följande meddelanden redovisas:

KS.2020.0365-5 Länsstyrelsen Skånes beslut om fördelning av anvisningar av 
vissa nyanlända invandrare för bosättning år 2021

KS.2020.0456-1 Miljö- och samhällsbyggnadsnämndens beslut § 157, 2020 
Framtagande av grönplan

KS.2020.0022-114 Skrivelse inför mötet med Eslövs kommun angående 
Marieholms yllefabrik, riktad till kommundirektör och 
kommunstyrelse

KS.2020.0465-1 Information från Telia avseende modernisering av nätet i Eslövs 
kommun

KS.2020.0195-19 Pressmeddelande Länsstyrelsen beslutar om ett fortsatt 
publiktak på 50 personer i Skåne

KS.2020.0022-124 Brev till kommunstyrelsen rörande utbyggnaden av 5G nät och 
risken för människors hälsa och miljö

KS.2020.0115-16 Förfrågan till kommunstyrelsen om utökat ekonomiskt stöd till 
Räddningstjänsten syd med anledning av Covid-19

KS.2020.0115-17 Beslut från direktionen för Räddningstjänsten Syd; 
Senareläggning av antagande av rambudget 2021

Beslut
- Informationen läggs till handlingarna

Paragrafen är justerad
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